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Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti: 

Andis Āboliņš (aiziet plkst.11.56) 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.46) 

Sandra Pētersone  

Gundars Sebris (iziet plkst.9.51, atgriežas plkst.9.55) 

Ainis Stūrmanis (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.9.51, atgriežas plkst.9.53) 

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst.9.38, atgriežas plkst.9.40) 

Andis Astrātovs (Zoom tiešsaistes platformā) 

Dainis Karols (iziet plkst.13.58, atgriežas plkst.14.04) 

                            Ieva Brūna-Labāne (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.04) 

                            Kalvis Kalniņš  

                            Andra Grīvāne-Bārda  

Gaidis Bērziņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.13; iziet plkst.13.31, atgriežas 

plkst.13.34) 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš  

Oļegs Solovjovs (ienāk plkst.9.05;ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.02; iziet plkst.13.28, 

atgriežas plkst.13.29) 

 

 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – pašvaldības izpilddirektors 

Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un 

atsavināšanas jautājumos 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Aigars Šturms – Juridiskās nodaļas vecākais jurists 

Inga Purviņa – Personāla vadības nodaļas vadītāja vietniece 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vecākā kapitālsabiedrību 

pārvaldības speciāliste  

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītājas vietniece 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas vecākā 

projekta vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Klāvs Felšs – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas būvinženieris 

Māris Grīnvalds – Talsu novada pašvaldības policijas priekšnieks 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļa vadītāja 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieka p.i. 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Lelde Kanniņa – SIA „Dundagas veselības centrs” valdes locekle 

Ieva Šaudena – Rojas Kultūras centra kultūras projektu vadītāja 

Jana Robalde – Valdgales pagasta pārvaldes vadītāja 

Baiba Beraģe – Rojas Mūzikas un mākslas skolas direktore 

Monta Jēkabsone – Pūņu pamatskolas direktore 

Solveiga Dāvidsone – Lībagu sākumskolas direktore 

Juris Orinskis – Kolkas pagasta pārvaldes vadītājs 

Dina Spunde – Mērsraga pirmsskolas izglītības iestāde „Dārta” vadītāja 

Linda Frīdenberga – Bāriņtiesas locekle 

Juris Kronbergs – Mērsraga pārvaldes vadītāja amata kandidāts 

 

 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 



 

            Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa: 

1. Par Pūņu pamatskolas reorganizāciju. 

2. Par Virbu sākumskolas  iekšējo reorganizāciju. 

3. Par pamatizglītības pirmā posma īstenošanu Lībagu sākumskolā. 

4. Par Kolkas sākumskolas likvidāciju. 

5. Par saistošo noteikumu “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība mācību uzsākšanai 

Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs pamatizglītības 

programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu. 

6. Par Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā. 

7. Par Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja iecelšanu amatā. 

8. Par iepirkuma līguma slēgšanu ar AAS “BTA Baltic Insurance Company”. 

9. Par Rojas mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. gadam. 

10. Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu. 

11. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās”. 

12. Par iepirkuma līguma “Būvniecības ieceres dokumentācijas “Talsu novada 

pašvaldības operatīvās informācijas centra izveide” izstrāde un autoruzraudzība 

būvdarbu laikā” slēgšanu ar SIA “BALTS UN MELNS”. 

13. Par izmaiņām būvprojektā “Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve”. 

14. Par  lokālplānojuma vēja parka “Valpene” ierīkošanai 1.redakcijas nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

15. Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs”. 

16. Par atļauju Raivim Bremšmitam savienot amatus. 

17. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 18.10.2023. lēmumā Nr. 395 “Par 

iepirkuma līguma slēgšanu iepirkuma “Par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu 

Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēm” identifikācijas Nr. TNP 2023/57, 1. daļā 

“Ēdināšanas pakalpojuma sniegšana Talsu Valsts ģimnāzijā””. 

18. Par Talsu novada domes 2021. gada 29. jūlija saistošo noteikumu Nr. 3 “Par Talsu 

novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu” atzīšanu par spēku 

zaudējušiem. 

19. Par ziedojumu (dāvinājumu) Ventspils ukraiņu kultūras biedrībai “KOBZAR”. 

20. Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem nekustamajam īpašumam 

“Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā. 

21. Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Valsts asinsdonoru centram. 

22. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

30.marta saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” 

izdošanu. 

23. Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu” izdošanu. 

24. Par saistošo noteikumu “Par azartspēļu organizēšanu” izdošanu. 

Informatīvā  daļa: 

25. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

26. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 



 

G. Bērziņš, minot, ka atbildīgā komiteja [Sociālo, izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komiteja] izskatīja jautājumus “Par Mērsraga vidusskolas reorganizāciju” un “Par 

Valdemārpils vidusskolas reorganizāciju”, šīsdienas darba kārtībā šie lēmumu projekti nav –  

atbilstoši publiskajā telpā esošajai informācijai, domes vadība ir informējusi, ka lēmumi par 

Valdemārpils un Mērsraga vidusskolas turpmāko statusu tiks pieņemti pēc tam, kad Izglītības 

un zinātnes ministrija būs izstrādājusi finansēšanas modeļa „Programma skolā” ieviešanai 

nepieciešamos Ministru kabineta noteikumus un grozījumus Izglītības likumā. Saeimas 

atbildīgajā komisijā vakar [24.01.2024.] izskanēja informācija, ka grozījumi Izglītības likumā 

esot izstrādi. Jautā, kāda ir Talsu novada domes vadības tālākā rīcība šo lēmuma projektu 

virzībā? 

E. Kārkliņa atbild, ka iepazīsies ar šonedēļ tapušajiem dokumentiem. Tiks apskatīta šo 

dokumentu savietojamība ar Izglītības un zinātnes izstrādāto skolu tīklu, tad pēc tam tālāk, 

kad būs visi fakti, skaitļi būs skaidri, būsim tikuši skaidrībā ar visu jauno informāciju, kura ir 

radusies pēdējā brīdī, tad virzīsim tālāk šo jautājumu uz domes sēdi. Pirms tam arī būs 

komitejās. 

D. Karols, norādot, ka jau vairākkārt sastopamies domes sēdēs, ka lēmuma projekti, 

kurus deputāti virza no komitejām netiek iekļauti domes sēdes darba kārtībā, jautā, cik tas ir 

juridiski pareizi? 

E. Kārkliņa paskaidro, ka gan komiteju, gan domju sēžu darba kārtību nosaka tas, kurš 

vada attiecīgo sēdi. 

Plkst.9.05 ienāk O. Solovjovs. 

S. Pētersone, atsaucoties uz E. Kārkliņas teikto, ka attiecībā uz vidusskolām tiks 

gaidīti Ministra kabineta noteikumi, jautā, vai laika posmā līdz nākamajai domes sēdei tiks 

meklēti arī citi risinājumi, piemēram, kā šīs skolas saglabāt? 

E. Kārkliņa atbild, ka apspriedīsies arī ar deputātiem un skatīsies, kas no visiem šiem 

jaunumiem un jau zināmās informācijas iznāks. Neko konkrētu nevar pateikt, jo vēl nav bijusi 

iespēja iepazīties ar šiem noteikumiem, ko ir izstrādājusi Izglītības un zinātnes ministrija. 

G. Bērziņš jautā, vai pašvaldība ir iesniegusi atbildīgajās ministrijās savu redzējumu 

par nepieciešamajiem finanšu resursiem, kas ir saistīti ar skolu tīkla reorganizāciju? 

E. Kārkliņa atbild, ka notiek darbs šī pieprasījuma gatavošanai. Iesniegšanas termiņš 

ir 1. februāris. Šajā projektā ir tapis pieprasījums ceļa kvalitātes uzlabošanai ceļam Ķūļi- 

Mērsrags; ir iespēja aizņemties finansējumu bērnudārza būvei Sabilē. 

G. Bērziņš jautā par 24. darba kārtības jautājumu “Par saistošo noteikumu “Par 

azartspēļu organizēšanu” izdošanu” – Attīstības komitejā ir lūdzis A. Šturmam pievērst 

uzmanību šo noteikumu paskaidrojuma rakstam. Jautā, vai ir izvērtēti visi iespējamie 

tiesvedības riski? Vai esam pārliecināti, ka domes atbildīgās amatpersonas ir izdarījušas visu, 

lai šie noteikumi tiešām vēlāk stātos spēkā, ja dome tos apstiprinās? 

E. Kārkliņa atbild, ka, ja tie ir nonākuši līdz domes sēdei, tātad ir pārliecība, ka varam 

apstiprināt un virzīties uz priekšu. Pārējā G. Bērziņa pieprasītā informācija un atbildes būs 

tajā brīdī, kad mēs šo jautājumu skatīsim. 

 

 

1.§ 

Par Pūņu pamatskolas reorganizāciju 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, D. Karols, M. Jēkabsone, G. Bērziņš, U. Katlaps, 

O. Solovjovs, J. Kļava, S. Pētersone, A. Kalniņš 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols lūdz skolas direktores skaidrojumu. 

E. Kārkliņa dod vārdu M. Jēkabsonei. 



M. Jēkabsone pauž savu viedokli – bērni masveidā tiek izņemti no skolas; ir liela 

neziņa darbiniekiem par turpmāko situāciju. 

D. Karols jautā par turpmāko ar skolas ēkas – vai ir plānots esošajā infrastruktūrā 

saglabāt 1.-3.klašu posmu, vai ir skatīti citi risinājumi, vai ir finansiālie aprēķini, lai mēs 

realizētu vienu vai otru variantu? 

E. Kārkliņa atbild, ka aizbraucot uz tikšanos ar pedagogiem un vecākiem viss tika 

izrunāts. Darbinieki jautāja par to, kas būs saistībā ar viņu turpmākajām darba attiecībām. 

Mēs arī par to visus informējām. Tika informēts, ka, ja tiks atbalstīts, ka šeit paliek 1.-

3.  klašu  posms, tad būs darbinieku novērtēšana. Izvērtēsim, cik darbinieki būs nepieciešami 

vecuma posmā 1.-3., tajā skaitā arī pirmskolā, un virzīsimies uz priekšu ar tādu mērķi, kad, 

ja šis lēmums būs pozitīvs, tad ar 2024.gada 1. septembri Pūņās ir šis vecumposms 1.-3.klase. 

Mācības tiks apgūtas pirmsskolas izglītības iestādes ēkā, bet mutiski vienojāmies ar direktori 

par to, ka atrunāsim, kādā ātruma virzīsimies uz priekšu ar tehniskajiem darbiniekiem. 

D. Karols jautā, vai budžetā ir jau paredzēti finanšu līdzekļi kosmētiskajam 

remontam, telpu pielāgošanai, sakārtošanai? 

E. Kārkliņa  - nē, tādu finanšu resursu nav, pēc tam, kad dome pieņems lēmumu, tad 

notiks tālākā virzība. 

O. Solovjovs jautā M. Jēkabsonei, kāda šī situācija ir pašreiz ar skolēnu skaitu? 

U. Katlaps raksturo pašreizējo situāciju ar bērnu skaitu pa klašu posmiem. 

E. Kārkliņa piebilst, ka tikšanas reizē tika apsolīts, ka kopīgi ar personāldaļu, ar 

Izglītības pārvaldi un skolas direktori tiks izstrādāts nolikums pedagoģisko darbinieku 

izvērtēšanai. 

J. Kļava jautā, kāpēc lēmuma projektā nav minēta finansiālā ietekme? 

Plkst. 9.38 iziet M. Rozenbergs, ienāk plkst.9.40. 

U. Katlaps paskaidro, ka minēto izmaiņu apkopojuma tabula ir pievienota klāt 

lēmuma projektam, bet lēmumā skaitļi nav minēti. Kā vienu no iemesliem min, ka bērnu 

skaits visu laiku mainās. Piebilst, protams, ka varētu būt arī attiecīgais finansējums iekļauts 

preambulas daļā, cik patreiz finansējam no pašvaldības, cik tas prasītos pēc jaunā izglītības 

programmu finansējuma modeļa, bet kā mēs dzirdam, tad precīzie cipari vēl nav zināmi līdz 

niansei, tie ir provizoriski. 

D. Karols jautā, ko darīs ar ēku, kāda būs konkrētās skolas tālākā izmantošana? 

E. Kārkliņa atbild, ka visi dokumenti, kas ir saistīti ar šo ēku tiks skatīti Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijā un lēmumu pieņems šī komisija. 

A. Kalniņš pauž viedokli – saistībā ar skolu reformu mēs neredzam galējo skaitli, kā 

mēs stiprinām šo pirmsskolas izglītības iestādi, ko darām ar infrastruktūru un visu pārējo. 

O. Solovjovs pauž viedokli – pirms jautājuma izskatīšanas komitejā ir pietrūkusi 

sabiedrības informēšana. Ja vēlamies runāt par skolu reformu, tad ir jāsaprot, ka mums ir 

jāvirza šis jautājums tā, lai sabiedrība būtu informēta par soļiem, kā mēs rīkosimies, kāpēc 

mēs pieņemam tādu lēmumu u.c.  

D. Karols pauž viedokli. Pauž atbalstu sagatavotajam lēmuma projektam. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  
4 (Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs) 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.1 “Par Pūņu pamatskolas reorganizāciju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

2.§ 

Par Virbu sākumskolas iekšējo reorganizāciju 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, S.Pētersone, A. Astrātovs, D. Karols 

           U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

           Plkst.9.51 iziet G. Sebris, ienāk plkst.9.55. 

           Plkst.9.51 iziet L. Pīlēģis, ienāk plkst.9.53. 

S. Pētersone pauž viedokli. Katrs lēmuma projekts, attiecībā par ko mēs šobrīd 

lemjam, ir skatāms atsevišķi, tādā izpratnē, ka katrā vietā ir atšķirīga situācija un arī visas 

vietas un visas skolas nav vienādas. Jautājums ir, kāds tad ir mūsu mērķis, lemjot par šīm 

skolām. Vai mūsu mērķis ir tikai finanšu resursu taupība, vai mūsu mērķis ir domāt par to, kā 

attīstās vietējā kopiena.  

Aicina deputātus neatbalstīt šo lēmuma projektu. 1-3.klašu posmam ir jābūt tuvāk 

dzīvesvietai. 

A. Astrātovs pauž viedokli. Ņemot vērā, ka mēs tomēr publiski cenšamies atbalstīt to, 

ka mums 1.-3.klašu izglītības posms ir pēc iespējas tuvāk dzīvesvietai, redzot to, ka šodien 

mēs balsojam par Pūņu pamatskolas reorganizāciju un mēs redzam skaidri, ka tās izmaksas 

no starpības starp Pūņu sākumskolu un Virbu sākumskolu būs reāli tikai 18 000 EUR gadā, 

neredz pamatojumu Virbu sākumskolas likvidācijai. Vēl jo vairāk, ja mēs runājam tīri no 

izmaksu viedokļa Pūņu sākumskolai būs vajadzīgas vēl izmaksas, lai iekārtotu telpas, un 

reorganizāciju novestu līdz galam. Virbu sākumskolā viss jau ir izremontēts – telpas ir, 

pedagogi ir, var turpināt darbu kaut vai rīt. 

Aicina deputātus šo lēmuma projektu neatbalstīt. 

D. Karols pauž viedokli. Mums ir Virbu sākumskola, kurai nav nepieciešami papildu 

līdzekļi infrastruktūras sakārtošanai, lai mēs šo apmācību procesu 1.-3. nodrošinātu. Mums ir 

parādīts bērnu skaits, kas nākotnē pieaugs – bērni tur būs. Ja mēs saliekam faktoru – 

programmu solījumi, stratēģija, infrastruktūra, iespējas un nākotnes redzējums, tad nav 

pamata dotajā brīdī runāt par 1.-3. mācību bloka slēgšanu Virbu sākumskolā, tieši otrādi, būtu 

jārunā par tā saglabāšanu un veicināšanu. 

Aicina deputātus balsot pret sagatavoto lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  

7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs 

Solovjovs) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.2 “Par Virbu sākumskolas iekšējo reorganizāciju”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 



3.§ 

Par pamatizglītības pirmā posma īstenošanu Lībagu sākumskolā 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, S. Pētersone, D. Karols, S. Dāvidsone, A. Pinkens, K. Kalniņš, 

G. Bērziņš, A. Kalniņš 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

S. Pētersone diskutē ar U. Katlapu par to, vai saglabājot ceturto klasi, tas 

prasa/neprasa papildu finansējumu. S. Pētersone norāda, ka vakar [24.01.2024.] Saeimas 

Izglītības, kultūras un zinātnes komisijas sēdē Izglītības un zinātnes ministrijas departamenta 

direktore publiski informēja, ka, ja posmā 4.-6. ir ceturtā klase, un ceturtajā klasē ir minimālais 

nepieciešamais bērnu skaits – 10, tad valsts finansējums tiek sniegts pilnā apmērā. 

D. Karols jautā skolas direktores S. Dāvidsones viedokli. 

S. Dāvidsone pauž skolas vecāku un savu viedokli. Lūdz atlikt lēmuma pieņemšanu 

uz vienu, vecāku viedoklis – trim gadiem. 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu vadības sistēmā K. Kalniņš ir iesniedzis 

priekšlikumu. 

K. Kalniņš iepazīstina ar savu priekšlikumu, lūdz to atbalstīt. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par K. Kalniņa priekšlikumu – veikt iekšējo 

reorganizāciju Lībagu sākumskolā (izglītības iestāžu reģistrācijas Nr. 4111900602), nosakot, 

ka Lībagu sākumskola īsteno pamatizglītības programmu 1.-3.klašu posmā ar 2025.gada 

1.septembri. 

 

Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

"atturas" -  
5 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums ir atbalstīts 

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu vadības sistēmā D. Karols ir iesniedzis 

priekšlikumu. 

D. Karols iepazīstina ar savu priekšlikumu – skolai uzzinot par minēto lēmuma 

projektu, ka ar 2024. gadu būtu 1.-3., tika sasaukta kopā ar skolas padome, kur vecāki 

konstruktīvā dialogā un sarunā nāca ar priekšlikumu, lai atļauj tiem bērniem, kuri iestājušies 

1.  klasē, pabeigt 4. klasi.    

Aicina deputātus priekšlikumu atbalstīt. 

G. Bērziņš jautā, vai ir kādi šķēršļi liegt pirmklasniekam pabeigt šo skolu 4. klasi 

ieskaitot. 

U. Katlaps atbild, ka nav. 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – veikt  iekšējo 

reorganizāciju Lībagu sākumskolā (izglītības iestāžu reģistrācijas Nr. 4111900602),  

nosakot,  ka Lībagu sākumskola īsteno pamatizglītības  programmu  1.-3.klašu posmā ar 

2027.gada 1.septembri. 



Par priekšlikumu balso: 

"par"  -  

7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš,  Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"pret" -  

9 (Eva Kārkliņa,  Aldis Pinkens,  Lauris Pīlēģis,  Māris 

Rozenbergs,  Andis Āboliņš, Andra Grīvāne-Bārda,  Kalvis 

Kalniņš, Antra Grūbe, Ilva Norenberga)  

"atturas" -  3 (Ainis Stūrmanis, Ieva Brūna-Labāne, Gundars Sebris) 

 

 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts 

 

S. Pētersone pauž viedokli. Aicina lēmuma projektu kopumā neatbalstīt, jo tas nav 

vērsts uz sabiedrības interesēm. 

D. Karols pauž viedokli. Aicina neatbalstīt lēmuma projektu. 

A. Kalniņš pauž viedokli. Aicina balsot pret lēmuma projektu. 

A. Pinkens pauž viedokli. Lībagu skolas sapulcē izskanējušais galvenais lūgums, kas 

tika sadzirdēts atbalstot priekšlikumu atlikt šo reorganizāciju uz vienu gadu, lai varētu 

piepildīties šie plāni, sapņi par piedalīšanos Dziesmu svētkos.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

  

      

Par lēmumu balso: "par"- 

  

 

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.3 “Par pamatizglītības pirmā posma īstenošanu Lībagu sākumskolā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par Kolkas sākumskolas likvidāciju 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, D. Karols, A. Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols jautā A. Pinkenam par skolas ēkas tālāko izmantošanu. 

A. Pinkens atbild, ka par skolas ēku šis jautājums sākotnēji tiks vērtēts Talsu novada 

pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijā, kas nozīmē to, ka nevis 

automātiski tiek pieņemts lēmums par pārdošanu, bet mēs mēģināsim saprast, kādā veidā šos 

īpašumus uzturēt pašvaldības kontrolē vai neatstāt pašvaldības īpašumu. Tur varianti un 

iespējas varētu būt vairākas un dažādas. Par uzturēšanu ir jādomā visu šo iestāžu 

reorganizācijas jautājumos. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 



Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  2 (Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

"atturas" -  2 (Gaidis Bērziņš, Sandra Pētersone) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.4 “Par Kolkas sākumskolas likvidāciju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

            Plkst.10.43 E. Kārkliņa izsludina pārtraukumu. 

Plkst.11.01 tiek atsākta sēde. 

 

5.§ 

Par saistošo noteikumu “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība mācību 

uzsākšanai Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs 

pamatizglītības programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu 

E. Kārkliņa, U. Katlaps, O. Solovjovs 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

O. Solovjovs jautā, kam adresē iesniegumu par uzņemšanu programmā, konkrēta 

izglītojamā vecāks? 

U. Katlaps atbild, ka pēc noteikumu pieņemšanas, skolām tiks izsūtīta veidlapa kam ir 

jābūt iesniegumā. Iesniegums tiek adresēts pašvaldībai, jo tanī brīdī tiek uzrakstīts iesniegums 

par vēlmi uzņemt rindā, savukārt tanī brīdī, kad attiecīgais bērns būs uzņemamo bērnu skaitā, 

tad viņš rakstīs iesniegumu konkrētai iestādei. 

O. Solovjovs norāda, ka viņam nav saprotami 4.2.- 4.6. apakšpunkti, Jautā, cik 

kompetenti cilvēki, piemēram, būs Apmeklētāju pieņemšanas centrā, kas varēs vecākam 

pastāstīt par programmām? 

U. Katlaps paskaidro, ka iesniegumā kurš tiks iesniegts pašvaldībai, vecāks izteiks 

vēlmi kurā skolā gribēs mācīties. Ja būs situācija, kad kāda no programmām nav attiecīgajā 

skolā, tad tanī brīdī rindas reģistra uzturētājs ir Izglītības pārvalde un Izglītības pārvalde zinās, 

vai attiecīgajā skolā šī programma tiek īstenota vai nē. 

Plkst.11.13 ienāk G. Bērziņš. 

O. Solovjovs, norādot uz saistošo noteikumu 9.3. punktā minēto, ka bērns un vismaz 

viens no vecākiem ir deklarēts pašvaldības administratīvajā teritorijā, jautā, vai pašvaldība 

prasīs arī vēl vecāku deklarēto dzīvesvietu? 

U. Katlaps atbild – jā, tiek prasīta arī vecāku deklarētā dzīvesvieta, tā iemesla dēļ, ka 

Bērnu tiesību aizsardzības likums faktiski neatļauj nemaz būt bērnam deklarētam kādā no 

vietām, ja pie viņa nav deklarēts arī vecāks.  

O. Solovjovs pauž viedokli – tas ir vēl viens birokrātisks slogs vecākiem. Aicina 

deputātus neatbalstīt lēmuma projektu. Nesaredz jēgu noteikumiem, jo bērnu skaits novadā 

samazinās. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  3 (Andis Astrātovs, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 



"atturas" -  3 (Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.5 “Par saistošo noteikumu “Bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība 

mācību uzsākšanai Talsu novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs 

pamatizglītības programmas apguvei 1. klasē, 4. klasē un 7. klasē” izdošanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

6.§ 

Par Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā 

E. Kārkliņa, I. Purviņa, J. Kronbergs, J. Kļava, M. Rozenbergs, I. Norenberga 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 2023. gada 30. oktobrī tika izsludināts konkurss 

uz Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja amatu, uz kuru pieteicās seši pretendenti. Saskaņā ar 

pretendentu atlases komisijas 2023. gada 27. decembra lēmumu Juris Kronbergs tika ieteikts 

Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja amatam. 

 

E. Kārkliņa dod vārdu J. Kronbergam. 

J. Kronbergs iepazīstina ar sevi. 

Jautājumus amata pretendentam J. Kronbergam  uzdod J. Kļava.  

M. Rozenbergs aicina pārbaudīt lēmuma projektā minēto personas kodu. Min, ka CV 

ir minēts cits personas kods. 

I. Norenberga jautā, vai nav jābalso ar vēlēšanu zīmēm? 

E. Kārkliņa – nē.  

 E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Kalvis Kalniņš [paceļot roku] Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.6 “Par Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja iecelšanu amatā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

7.§ 

Par Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja iecelšanu amatā 

E. Kārkliņa, I. Purviņa, I. Zaķe 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu. 2024. gada 2. janvārī tika izsludināts konkurss 

uz Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja amatu, uz kuru pieteicās viens pretendents. 

Saskaņā ar pretendentu atlases komisijas 2024. gada 19. janvāra lēmumu Inta Zaķe tika 

ieteikta Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja amatam. 

 



E. Kārkliņa dod vārdu I. Zaķei. 

I. Zaķe iepazīstina ar sevi. 

              E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.7 “Par Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja iecelšanu amatā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

8.§ 

Par iepirkuma līguma slēgšanu ar AAS “BTA Baltic Insurance Company” 

E. Kārkliņa, I. Purviņa, D. Karols, A. Astrātovs, A. Kalniņš, S. Pētersone 

 

I. Purviņa ziņo par lēmuma projektu.  

D. Pētersons sniedz atbildi uz D. Karola jautājumu par brokera piesaisti iepirkuma 

tehniskās specifikācijas izstrādāšanai. 

A. Astrātovs jautā, kāds pamatojums ir lēmuma projekta lemjošas daļas 3. punktā 

minētajam [3.Noteikt, ka Talsu novada pašvaldība apmaksā apdrošināšanas prēmiju 

amatpersonai (darbiniekam), kurš līdz līguma noslēgšanas dienai nostrādājis pašvaldībā 

vismaz vienu gadu], ka vismaz viens gads ir jānostrādā pašvaldībā?  

I. Purviņa atbild, ka, lai novērtētu tos darbiniekus, kas attiecīgi pašvaldībā strādā 

ilgāku laiku, lai veicinātu viņu lojalitāti, un varbūt kaut kādā mērā izslēgtu arī kadru mainība 

turpmāk. 

D. Karols jautā, vai obligātā veselības apdrošināšanu ir paredzēta pamata paketē? 

D. Pētersons atbild, ka tur ir iekļauta obligātā veselības pārbaude. 

A. Astrātovs jautā, vai šī nauda ir paredzēta budžeta plānā? 

E. Kārkliņa – jā.  

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.8 “Par iepirkuma līguma slēgšanu ar AAS “BTA Baltic Insurance 

Company””. Lēmums pievienots protokolam. 



9.§ 

Par Rojas Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. gadam 

E. Kārkliņa, J. Kļava, B. Beraģe 

 

B. Beraģe atbild uz J. Kļavas jautājumu par iestādes attīstības mērķiem; par četru 

dežurantu noslodzi. Runājot par amata vietām – četri dežuranti, divas apkopējas J. Kļava min, 

ka amatu katalogā ir citādāk, dokumenti neiet kopā. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, 

Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.9 “Par Rojas Mūzikas un mākslas skolas attīstības plānu 2024. – 2027. 

gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

10.§ 

Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu 

E. Kārkliņa, I. Šaudena, A. Kalniņš, J. Kļava, S. Pētersone, D. Karols 

I. Šaudena ziņo par lēmuma projektu. 

A. Kalniņš jautā, cik būtu nomas maksa, ja netiktu piemērota atlaide? 

I. Šaudena atbild, ka 10 procenti no pārdoto biļešu skaitu (pasākuma ieņēmumiem). 

J. Kļava jautā, kā virzās jautājums par nomas maksas tarifa aprēķināšanu? 

I. Šaudena atbild, ka D. Broka aprēķinus ir veikusi, tie ir iesniegti Finanšu un 

grāmatvedības nodaļa. 

D. Karols pauž viedokli. Neredz pamatojumu trešo gadu pēc kārtas atbalstīt minēto 

lēmuma projektu. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva 

Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  
6 (Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

"atturas" -  1 (Gundars Sebris) 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.10 “Par Rojas brīvdabas estrādes nomas maksu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 



11.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra lēmumā Nr.13 “Par 

Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības komitejās un 

apakškomitejās” 

E. Kārkliņa, A. Grīvāne-Bārda, D. Karols, K. Kalniņš 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

A. Grīvāne-Bārda informē, ka balsojumā nepiedalās. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Gaidis Bērziņš) 

"nepiedalās" -  1 (Andra Grīvāne-Bārda) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.11 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 26. janvāra 

lēmumā Nr.13 “Par Talsu novada pašvaldības pārstāvjiem Latvijas Pašvaldību savienības 

komitejās un apakškomitejās”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.11.56 E. Kārkliņa izsludina pusdienas pārtraukumu. 

Plkst. 13.00 tiek atsākta sēde. 

Plkst.11.56 aiziet A. Āboliņš, sēdei nav pievienojusies I. Norenberga. 

 

12.§ 

Par iepirkuma līguma “Būvniecības ieceres dokumentācijas “Talsu novada 

pašvaldības operatīvās informācijas centra izveide” izstrāde un autoruzraudzība 

būvdarbu laikā” slēgšanu ar SIA “BALTS UN MELNS” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, L. Pīlēģis 

 

A. Astrātovs jautā, vai šis izdevums ir budžeta plānā jau iekļauts?  

[L. Pīlēģis – ir.] 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda, 

Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis 

Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.12 “Par iepirkuma līguma “Būvniecības ieceres dokumentācijas “Talsu 

novada pašvaldības operatīvās informācijas centra izveide” izstrāde un autoruzraudzība 

būvdarbu laikā” slēgšanu ar SIA “BALTS UN MELNS”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

             Plkst.13.02 ienāk O. Solovjovs. 

 

13.§ 

Par izmaiņām būvprojektā “Valdemārpils vidusskolas stadiona pārbūve” 

E. Kārkliņa, I. Lībeka, A. Astrātovs, D. Tabulēvica, E. Kalniņa, A. Korulis, 

D. Pētersons, J. Kļava 

 

I. Lībeka ziņo par lēmuma projektu. 

Plkst.13.04 ienāk A. Stūrmanis, I. Brūna-Labāne. 

           A. Astrātovs jautā pēc Iepirkuma nodaļas vadītāja viedokļa par lēmuma projekta 

lemjošās daļas 1. punkta atbilstību [Slēgt vienošanos Nr. 1 pie 2016. gada 27. maija 

Pakalpojuma līguma Nr. PA83/16 “Par būvprojekta izstrādi un autoruzraudzību”, nosakot 

izmaiņu sagatavošanas termiņu – 2024. gada 16. februāris.] preambulā minētajai atsaucei uz 

Publiskā iepirkuma likuma 61. panta 3. daļas 3. punktu, kas nosaka, ka “(3) Būtiski iepirkuma 

līguma [..] grozījumi ir pieļaujami šādos gadījumos: [..] 3) iepirkuma līguma grozījumi ir 

nepieciešami tādu iemeslu dēļ, kurus pasūtītājs iepriekš nevarēja paredzēt”. 

             A. Astrātovs jautā, vai no Juridiskās nodaļas šo pamatojumu vienošanās slēgšanai, 

kāds ir saskaņojis? 

             I. Lībeka – jā, šis lēmuma projekts ir saskaņots ar Juridisko nodaļu. 

             A. Korulis pauž uzskatu, ka lēmums ir leģitīms un neredz nekādus iebildumus, ka 

varētu būt kāds likuma pants pārkāpts šajā gadījumā. 

             D. Pētersons atbild, ka detalizēti būtu jāiepazīstas, bet runājot par Valdemārpils 

vidusskolas stadionu, min, ka tur ir iestājušies tādi apstākļi, ko mēs nevarējām iepriekš 

paredzēt un, ja konkrētajā gadījumā maksimums nepārsniedz 60 procentus, tad šāda 

vienošanās ir pamatota. 

             A. Astrātovs aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

             J. Kļava jautā, vai ir sagatavots darba laika grafiks, lai objektu varētu pabeigt līdz 

1.  jūlijam? Kas ir finansēšanas avots būvdarbu pabeigšanai? 

              I. Lībeka atbild, ka pozitīvajā gadījumā, ja nav nekādas pārsūdzības un daudz 

jautājumi, tad līguma slēgšanu varētu paredzēt apmēram uz 25. aprīli. Ir sastādīts šis plāns 

gadījumā, ja tiešām būvprojekta izmaiņas tiek veiktas 16. februārī. 

              Sniedz atbildi par finansēšanas avotu – vēl tiek strādāts pie apdrošināšanas atgūšanas, 

notiek sarakste ar Valsts reģionālās attīstības aģentūru, gala lēmums par to, vai šī neapgūtā 

summa, kas mums ir jau ieskaitīta kontā būs jāatskaita, vai ļaus summu izmantot un īstenot 

projektu līdz 2024. gada 1. jūlijam. 

               J. Kļava jautā, cik liela ir tā summa, kura bija ieskaitīta un stāv budžetā? 

               I. Lībeka atbild, ka izmaksu atlikums ko mums Valsts reģionālās attīstības 

aģentūra ir ieskaitījusi ir 230 000,00 EUR, kas ir mums tā kā pieejami. Pieļauj, ka būs vēl 

nepieciešami līdzekļi no pašvaldības budžeta. 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 



Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.13 “Par izmaiņām būvprojektā “Valdemārpils vidusskolas stadiona 

pārbūve”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

14.§ 

Par lokālplānojuma vēja parka “Valpene” ierīkošanai 1.redakcijas nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.14 “Par lokālplānojuma vēja parka “Valpene” ierīkošanai 1.redakcijas 

nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

15.§ 

Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs” 

E. Kārkliņa, D. Slavinska 

D. Slavinska ziņo par lēmuma projektu. 

                E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Sandra Pētersone) 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.15 “Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

16.§ 

Par atļauju Raivim Bremšmitam savienot amatus 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.16 “Par atļauju Raivim Bremšmitam savienot amatus”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

17.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 18.10.2023. lēmumā Nr. 395 “Par 

iepirkuma līguma slēgšanu iepirkuma “Par ēdināšanas pakalpojuma nodrošināšanu 

Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēm” identifikācijas Nr. TNP 2023/57, 1. daļā 

“Ēdināšanas pakalpojuma sniegšana Talsu Valsts ģimnāzijā”” 

E. Kārkliņa, E. Kalniņa, D. Karols, O. Solovjovs 

E. Kalniņa ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols norāda, ka 2023. gada 18. oktobrī Talsu novada pašvaldības dome 

pieņēma lēmumu [“Par iepirkuma līguma slēgšanu iepirkuma “Par ēdināšanas pakalpojuma 

nodrošināšanu Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēm” identifikācijas Nr. TNP 

2023/57, 1. daļā “Ēdināšanas pakalpojuma sniegšana Talsu Valsts ģimnāzijā””], bet 

2022.  gada 27.  septembrī tika pieņemti Ministru kabineta noteikumi Nr. 606 “Grozījumi 

Ministru kabineta 2012. gada 13. marta noteikumos Nr. 172 “Noteikumi par uztura normām 

izglītības iestāžu izglītojamiem, sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas institūciju 

klientiem un ārstniecības iestāžu pacientiem””, kuri stājās spēkā 2023. gada 4.  augustā, ar 

šiem grozījumiem būtiski mainītas uztura normas, kas attiecīgi ietekmē pakalpojuma cenu.  

E. Kalniņa paskaidro, ka iepazīstoties ar šo saraksti un iepazīstoties ar iepirkumu arī 

pretendenti bija uzdevuši jautājumu, pēc kādām uztura normām ir jāsastāda piedāvājums 

iepirkumam. No Iepirkumu komisijas bija sniegta atbilde, ka piedāvājums jāsastāda uz spēkā 

esošo normu, nevis uz normu, kas stāsies spēkā pēc neilga laika. Līdz ar to šeit arī radās tā 

situācija, kad piedāvājums ir sastādīts par iepriekš spēkā esošo uztura joma apjomu, kura ir 

mainījusies. 

D. Karols iebilst, ka dome, kad pieņēma lēmumu, minētie noteikumi jau bija stājušies 

spēkā. 



D. Pētersons paskaidro, ka iepirkums tika izsludināts jūlijā. Lēmums iepirkumā tika 

pieņemts augustā, bet dienā, kad pretendenti iesniedza savu piedāvājumu – piedāvājumi tika 

iesniegti pirms 4. augusta, pretendentiem, iesniedzot savus piedāvājumus, bija jāņem vērā 

spēkā esošās normas. Ministru kabineta noteikumu grozījumi vēl nebija stājušies spēkā. Min, 

ka tie stājās spēkā pat pēc Iepirkuma komisijas lēmuma pieņemšanas par līguma slēgšanas 

tiesību piešķiršanu. 

Plkst.13.28 iziet O. Solovjovs, ienāk plkst.13.29. 

Plkst.13.31 iziet G. Bērziņš, ienāk plkst.13.34. 

D. Karols jautā, cik ir cenas pieaugums? 

E. Kalniņa atbild, ka uz vienu ēdināmo dienā cena pieaug par 26 centiem. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.17 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 18.10.2023. 

lēmumā Nr. 395 “Par iepirkuma līguma slēgšanu iepirkuma “Par ēdināšanas pakalpojuma 

nodrošināšanu Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēm” identifikācijas Nr. TNP 

2023/57, 1. daļā “Ēdināšanas pakalpojuma sniegšana Talsu Valsts ģimnāzijā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

18.§ 

Par Talsu novada domes 2021. gada 29. jūlija saistošo noteikumu Nr.3 “Par Talsu 

novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu” atzīšanu par spēku zaudējušiem 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.18 “Par Talsu novada domes 2021. gada 29. jūlija saistošo noteikumu 

Nr.3 “Par Talsu novada domes saistošo noteikumu publicēšanas vietu” atzīšanu par spēku 

zaudējušiem”. Lēmums pievienots protokolam. 



19.§ 

Par ziedojumu (dāvinājumu) Ventspils ukraiņu kultūras biedrībai “KOBZAR” 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.19 “Par ziedojumu (dāvinājumu) Ventspils ukraiņu kultūras biedrībai 

“KOBZAR”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

20.§ 

Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem nekustamajam īpašumam 

“Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.20 “Par atkārtotu izsoli un atkārtotiem izsoles noteikumiem 

nekustamajam īpašumam “Pils”, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

21.§ 

Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

Valsts asinsdonoru centram 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 



               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.21 “Par telpas Lielā ielā 19/21, Talsos, Talsu novadā, nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā Valsts asinsdonoru centram”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

22.§ 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

30.marta saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” izdošanu 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, A. Šturms 

 

A. Astrātovs atgādina, ka viņam bija jautājums jau Attīstības komitejā par pārvalžu 

apvienību nolikumiem. Minot, ka komitejā A. Šturms ir teicis, ka tie ir gatavi, bet domes sēdē 

tie nav iekļauti, jautā kāds ir plāns? 

A. Šturms atbild, ka tie būs nākamajā mēnesī un tas netraucē šī lēmuma pieņemšanu. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.22 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 

2023.gada 30.marta saistošajos noteikumos Nr.7 “Talsu novada pašvaldības nolikums”” 

izdošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

23.§ 

Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli nepieciešamā zemes gabala 

pārskatīšanu” izdošanu 

E. Kārkliņa 

Jautājumu, viedokļu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.23 “Par saistošo noteikumu “Par dzīvojamai mājai funkcionāli 

nepieciešamā zemes gabala pārskatīšanu” izdošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24.§ 

Par saistošo noteikumu “Par azartspēļu organizēšanu” izdošanu 

E. Kārkliņa, A. Šturms, G. Bērziņš 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu. 

G. Bērziņš atgādina, ka Attīstības komitejā ir lūdzis papildināt paskaidrojuma rakstu. 

Jautā, kas ir papildināts paskaidrojuma rakstā?  

Bija arī jautājums par sabiedrības pārstāvju iesaisti šo noteikumu projektu apspriešanā.  

A. Šturms, atbildot uz pirmo jautājumu par paskaidrojuma raksta papildināšanu, min, 

ka tas nav papildināts. Pauž viedokli, ka nav nepieciešams papildināt, jo galvenais mērķis ir 

mazināt azartspēļu atkarību, bet no azartspēļu atkarības izrietošie citi iespējamie kaitējumi ir 

ļoti dažādi, ja tie tiktu minēti, tad tos vajadzētu spēt pierādīt.  

Atbildot uz jautājumu par sabiedrības līdzdalību šī projekta apspriešanā, min, ka 

speciāli neviena sabiedriskā organizācija uzrunāta netika, bet iespēja izteikties bija, jo saistošo 

noteikumu projekts tika publicēts Pašvaldību likuma noteiktajā kārtībā, neviens priekšlikums 

nav saņemts. 

G. Bērziņš no A. Šturma teiktā pauž saprasto, ka ir izvērtēti visi iespējamie riski 

attiecībā uz iespējamiem trūkumiem tieši attiecībā uz pamatojumu, ka A. Šturms šādus riskus 

pēc būtības šobrīd nesaskata. 

A. Šturms atbild, ka pastāv risks, ka varētu iesniegt pieteikumu par saistošajiem 

noteikumiem, to nekā nevar novērst. Domā, ka argumenti ir pietiekami, lai spētu pamatot un 

tiesai būtu iespējams atzīt, ka mūsu saistošie noteikumi ir tiesiski.  

 

               E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Ieva Brūna-Labāne, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis 

Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.24 “Par saistošo noteikumu “Par azartspēļu organizēšanu” izdošanu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 



Informatīvā daļa  

25.§ 

 Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, J. Kļava, A. Stūrmanis, D. Karols, O. Solovjovs, S. Pētersone 

 

E. Kārkliņa informē par paveikto janvārī. Janvāra sākumā tika apspriesta tēma, kura 

aizsākās pagājušajā gadā par Sauleskalna metu konkursu – par to, kā redzam šo vietu un, kas 

varētu notikt Sauleskalnā. Bet viss apstājās pie tā, ka, kamēr nav aktualizēta Talsu novada 

kultūras stratēģija mēs nevaram izsludināt šo metu konkursu, jo mums ir jābūt skaidri 

stratēģijā atrunāts kā mēs kopējā kultūrtelpu, skaita ziņā un apdzīvotības ziņā, kurā vietā mēs 

redzam šo Sauleskalnu, cik lielā apjomā. Vispirms mēs darbu sāksim pie šīs stratēģijas, kurā 

iestrādāsim iekšā, ko mēs gribam redzēt Sauleskalnā un kāda vispār būtu šī funkcija mūsu 

kopējā kultūras kartē. 

Plkst.13.46 ienāk I. Norenberga. 

J. Kļava jautā, līdz kuram laikam tiks aktualizēta? 

E. Kārkliņa min, ka doma ir, ka tas varētu būt līdz maijam. 

Plkst.13.58 iziet D. Karols, ienāk plkst.14.04. 

E. Kārkliņa turpina – tiek pārskatīti interneta un telefonu pieslēgumi. Tiek turpināts 

darbs pie budžeta projekta.  

E. Kārkliņa diskutē ar D. Karolu par 2024. gada budžeta prioritātēm, prioritārajiem 

projektiem. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšana 

 
 

Informatīvā daļa 

26.§ 

 Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, S. Pētersone, K. Kalniņš, G. Bērziņš, A. Pinkens, J. Kļava, 

L. Skadiņa, D. Karols, D. Slaviska, A. Astrātovs 

I. Haselbaums informē par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

S. Pētersone lūdz atsūtīt audita ziņojumu par Dzimtsarakstu nodaļu.  

I. Haselbaums – labi. 

J. Kļava jautā, kāda ir šobrīd situācija ar Kāķīšu bērnunama atsavināšanu? 

A. Pinkens apņemas informāciju sagatavot un nosūtīt. 

J. Kļava jautā, vai ir plānots pasūtīt jaunu Lielās ielas 22 tehniskās pasekošanas aktu? 

I. Haselbaums  - jā. 

J. Kļava jautā par termiņu. 

I. Haselbaums atbild, ka šajā gadā. 

J. Kļava jautā, kad varētu būt gatavs projektēšanas uzdevums Lielai ielai 27? 

L. Skadiņa min, ka varētu būt gatavs februārī. Min, ka budžetā projektēšanas darbu ir 

paredzējusi, redzēsim, kā notiks ar budžetu, un virzīsimies uz iepirkumu par projektēšanu. 

 A. Astrātovs aicina Finanšu komitejas deputātus piedalīties šīsdienas ārkārtas Finanšu 

komitejas sēdē par Talsu novada pašvaldības 2024. gada budžeta sabalansēšanu. 

  

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai 

 

 



 

 

Sēde slēgta plkst. 14.33 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 01.02.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 01.02.2024. 

 

 

 


